



شركة
مساهمة
مصرية
الشركة الشرقية ايسترن كومباني
EASTERN COMPANY S.A.E



Industrial Complex: 6th of Oct. City, 6th Industrial Zone, Oasis Road
P.O. Box: 32 October (North Branch) Phone: (02) 38164330
Fax: (02) 38164444
Hot Line (Sales Dept.): 19697

المجمع الصناعي: مدينة ٦ أكتوبر - المنطقة الصناعية السادسة - طريق الواحات
ص.ب: ٣٢ أكتوبر شمال تليفون: ٣٨١٦٤٣٣٠ (٠٢)
فكس: ٣٨١٦٤٤٤ (٠٢)
الخط الساخن للمبيعات: ١٩٦٩٧

Cairo 19 Dec..2021

TO :EGX

Disclosure Department

Dear Sir,

القاهرة 19 ديسمبر 2021

السادة / البورصة المصرية

قطاع الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

Referring to the availability of the finished-manufactured product as a result of the improvement of the work systems and the increase in the production efficiency of machines during the last period, which led to achieving surpluses in production, especially in this period of the year.

Accordingly, led to an increase in the inventory beyond the required level as per the company's policy which ranged from 7 to 15 days.

Therefore, "Eastern company" decided to stop production at the "Muharram Bek" cigarette factory for the time being until future needs to be calculated.

Moreover It is worth noting that the production volume of the "Muharram Bek" factory represent (3% to 5%) of the production volume of the company.

تعليقاً علي ما تم نشره بالجراند اليومية ،

تنوه الشركة الشرقية "ايسترن كومباني" أنه نظراً لتوافر المنتج تام الصنع نتيجة لتحسن نظم العمل المتبعه ورفع الكفاءة الانتاجية للماكينات خلال الفترة الماضية ، مما أدى الي تحقيق فوائض في الانتاج خاصة في هذه الفترة من العام .

مما أدى بالتبعية الي زيادة المخزون عن الحد المتبع والذي يتراوح وفقاً لسياسة الشركة من 7 الي 15 يوم .

لذا قررت الشركة الشرقية "ايسترن كومباني" وقف الإنتاج بمصنع "محرم بك" للسجائر في الوقت الحالي ولحين احتساب الاحتياجات المستقبلية .

ومن الجدير بالذكر ان حجم انتاج مصنع "محرم بك" في حدود (3% الي 5%) من اجمالي حجم إنتاج الشركة .

Mohamed Abdul Rahman Ahmed
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد

مدير علاقات المستثمرين

19/12/2021

